
Oświadczenie złożone 

przez senatora Stanisława Gawłowskiego 

w dniu 6 lipca 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do prezesa Rządowej Agencji Rezerw Strategicznych Michała 

Kuczmierowskiego 

Szanowny Panie Prezesie! 

Zwracam się z prośbą o odpowiedź na następujące pytania. 

1. Ile węgla kamiennego było w zasobach ARM-MAP na koniec roku 2020? 

2. Ile węgla kamiennego było w zasobach ARM-MAP na koniec roku 2021? 

3. Ile węgla kamiennego jest w zasobach ARM-MAP w chwili obecnej? 

Z poważaniem 

Stanisław Gawłowski 

senator RP 


